
 

 

Verslag (zoom-)vergadering Participatieraad op 22 december 2021 
om 19.30 uur 
Aanwezig: allen 

1.Opening en welkom. De voorzitter heet allen welkom voor een bijzondere vergadering, wederom 
in zoom-verband. Hij bedankt de secretaris voor het bezorgen van de kerstpakketten en wil beginnen 
met punt 11 van de agenda. 

2.Beëindiging werkzaamheden Ad Blok. De voorzitter geeft aan niet over de inhoud te willen praten. 
Ad heeft alle niet-DB leden persoonlijk geïnformeerd. De vergadering neemt kennis van het besluit. 
Er komt een live afscheid van Ad tegelijk met het nog te plannen etentje. 

3a.Verslag vergadering Participatieraad van 17 november 2021. Het verslag wordt ongewijzigd 
vastgesteld. 

3b.Verslag overleg DB met gemeente Putten van 6 december 2021. Dit verslag wordt voor 
kennisgeving aangenomen. 

4.Mededelingen en ingekomen stukken. De voorzitter deelt mede, dat hij in januari, samen met de 
gemeente,  een avond zal beleggen voor die ouders die rond het leerlingenvervoer hebben 
aangegeven in een panel te willen gaan zitten. De ingekomen stukken inzake nevenactiviteiten, 
leerlingenvervoer, Nieuwsbrief Koepel en verslag bijeenkomst adviesraden MO/BW van 23 november 
worden voor kennisgeving aangenomen. De secretaris deelt mede, dat deze week van de gemeente 
Putten nog drie adviesaanvragen zijn binnengekomen, te weten Beleidsregels Sociaal Domein, 
Rapportage Clientervaringsonderzoek Sociaal Domein 2020 en Nadere regels Jeugdhulp. De 
voorzitter stelt voor, dat inzake het eerste onderwerp alle ,leden zich voorbereiden, inzake het 
tweede onderwerp Matthijs, Fennie en Rian, en inzake het derde onderwerp Edwin en Kees. 

5.Heidag 4 februari 2022. De voorzitter vertelt dat er contacten zijn geweest tussen de voorzitter van 
de heidag en hemzelf, de secretaris en Fennie. De heidag wordt of in zoom-verband gehouden of in 
combinatie van zoom en live. De vergadering heeft een duidelijke voorkeur voor een live-
vergadering. 

6.Huishoudelijk reglement. De voorzitter vraagt, of de vergadering kan instemmen met het 
gewijzigde voorstel. Vanuit de vergadering komt de vraag naar voren of in het reglement niet moet 
worden voorzien in een vorm van beroepsrecht wanneer een lid van de Praad door omstandigheden 
zijn functie moet neerleggen. De secretaris geeft aan, dat we in ieder geval dan ook de Verordening 



erbij moeten betrekken. De leden worden immers door het college benoemd en ontslagen. De 
voorzitter sluit af met de constatering, dat het dagelijks bestuur zich over de opmerkingen zal buigen. 

7.Faillissement VanMontfoort Uitvoering. De voorzitter verwijst naar de gevoerde briefwisseling 
met de gemeente Putten. Het DB heeft de indruk dat de gemeente op een goede wijze dit probleem 
heeft aangepakt. De gemeente garandeert een goede invulling van delen van het jeugdwerk in de 
nieuwe Brede Welzijnsinstelling. We moeten wel de oren en ogen open houden voor signalen uit de 
samenleving. 

8.Brief College Putten tezamen met rapport-Berenschot. De gemeenteraad heeft de rapportage 
geaccepteerd en ingestemd met de voorgestelde aanpak. De leden uit de Praad die betrokken zijn 
geweest bij de input voor het rapport herkennen zich onvoldoende in de opgestelde rapportage; die 
spoort niet met de inhoud van de vertrouwelijke ruwe versie. Deze twee leden zullen nog eens de 
ruwe versie en het rapport naast elkaar leggen, waarna het in januari opnieuw aan de orde kan 
komen. 

9.Uit de werkgroepen. WMO: Fennie verwijst naar het verslag van de vergadering van 23 november 
(ingekomen stukken). Dat is een goed verslag. De woningbouw is en blijft een knelpunt; we kunnen 
de markt niet beïnvloeden. Ze geeft aan, dat volgend jaar opnieuw een bijeenkomst zal worden 
georganiseerd. Jeugd: Edwin geeft aan, dat er nu een vacature binnen de Praad komt voor 
Jeugdzaken. Tot het vervolg van de heidag zullen de contacten met de gemeente inzake jeugdzaken 
worden geminimaliseerd. Participatie: Matthijs gaat met Miriam proberen een eigen agenda te 
maken gelet op de in het regeerakkoord opgenomen afspraken; ze hopen op een veelbelovend 2022. 
Het Inclusiepanel is op zoek naar een nieuw lid. 

10.Public Relations Het overleg van de voorzitter met Miriam en Fons is helaas door allerlei oorzaken 
nog niet tot stand gekomen. Hopelijk lukt het nu wel voor 19 januari a.s. De advertentie in de 
Puttenaer ziet er goed uit en Miriam heeft de indruk dat de lijntjes met de communicatieadviseur 
van de gemeente beter worden. 

11.Vervulling vacature Ad Blok. Het DB stelt voor in januari een advertentie te plaatsen voor twee 
vacatures, die van Ad  per 1 januari a.s. en de nog niet ingevulde vacature van Sybrecht (april). De 
voorzitter geeft aan, dat het DB nu toch voorstelt om twee leden te benoemen, gelet op de 
intensivering van de taken. Vanuit de vergadering wordt gevraagd of men kandidaten kan wijzen op 
de vacatures, gelet ook op de gewenste kennis van de Puttense samenleving. Daarmee is geen 
probleem; wel zal de gebruikelijke sollicitatieprocedure worden gevolgd. De voorzitter stelt 
vervolgens voor om een sollicitatiecommissie in te stellen, bestaande uit een DB-lid en twee 
coördinatoren. Vanuit de vergadering wordt gesuggereerd om mensen in de commissie te zetten die 
bepaalde kwaliteiten hebben. Na discussie concludeert de voorzitter dat de commissie zal bestaan 
uit een nog aan te wijzen DB-lid en Rian van Pagee en Edwin van Harten. Er wordt nog gekeken naar 
een eerder gebruikte profielschets. 

12.Rondvraag. Behalve enkele persoonlijke mededelingen zijn er geen bijzonderheden te melden. De 
voorzitter sluit de vergadering om 21.00 uur  


